
 

                      Protokoll Styrelsemöte  25-2 25-04-01 
 

Datum: 2025-04-01 
 
Närvarande: Per Lindvall  PL    

Daniel Björndahl DB      
Stefan Jaensson SJ      
Tomas Skeppmark TS      
Lars Edwall  LE           
Christer Looström CL      
Joakim Andreasson JA       
 

Frånvarande: Hans Börjesson HB   
 
1.  Mötets öppnande 
 Ordförande PL öppnade mötet och hälsade alla välkomna. 
  

2.  Godkännande av dagordning 
 Dagordningen godkändes. 
 

3. Föregående protokoll 
Föregående protokoll godkändes 
 

4.  Tävlingssäsong 2025 (DB) 

 Allt klart enligt program på hemsidan 

5.  Seglingsprogram 2026 (DB) 
Säsongen 2026 diskuterades. Möjliga platser för cupsegling skall 
undersökas, Kvarnviken, Malmö, Kalmar, Kristinehamn och Saltsjöbaden 
finns som förslag. Mötet fann att 5 cupsegling är bra. Att ha seglingarna 
nära våra fleets är också ett önskemål för att få många deltagare. 
Eventuellt gör vi en förfrågan till våra medlemmar om önskemål, kanske 
på årsmötet. 
VM Danmark 
EM norra Eurpa 
NM Sverige. 
Säsongen 2027 har VM i Thailand, Vi ska eventuellt ansöka om EM I 
Sverige.3-4 maj Marstrand  Cup 1 
  

6.  Kontakt med våra fleets (SJ) 
Bidraget till varje Fleet 2025 är 5000,- för träningsläger mm. 
Stefan har haft kontakt med Kalmar, Alingsås och Stockholm. 
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Från Stockholm återkom Edler med info om träning i samband med 
cupselingen i Saltis. 
Träningsläger planeras i Marstrand, Västerås, Salsjöbaden och Viken 
Säkerheten ska prioriteras. 

 

7. Ekonomi & Medlemsläge (TS)  
Kassan uppgår till 81 395,- kr.  
94 medlemmar hittills 2025. 
 

8. OKDIA (PL)  
VM i Thauland. 

9. Öppna punkter 
2025 har vi hittills en sponsor, North. Per ska fråga segelmakaren i Råå om 
kapell och Daniel ska kontakta One Design Center.  

Uppdatering mailregister pågår men inte i den takt som är önskvärd. 

Per återkommer med uppdaterat förslag på profilkläder. 

10. Övriga frågor 
Joakim går in och stöttar Tomas i arbetet med vår websida. 
Mötet beslutade att inte ansöka om bidrag från SSF och RF. 
Mötet beslutade att inte ändra på vårt system med privata nummer. 

  

11. Nästa möte 
Tisdagen 10 juni 2025 kl. 19:00 
 

12. Mötets avslutande 
 PL avslutade och tackade för mötet. 
 


